

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ ՈՒ Թ Յ ՈՒ Ն

Կ. Ա. Արգարյան. Գծային դիֆերենցիալ հավասարումների սխառեմի մի ֆորմալ ձևափոխություն	317
Յ. Ն. Գալստյան. Մի սահմանային բաշխման մասին	327
Լ. Բ. Գրայֆեր. Բաց բազմաձևություններում ճշգրիտ և կիսաճշգրիտ դիֆերենցիալ ձևերի մի քանի հատկությունների մասին	342
Վ. Ս. Կոռոլեիշ. Անալիտիկ ֆունկցիաների մի քանի Բանախի ալգեբրաներ	346
Գ. Լ. Լունց. Ամբողջ կարգի ամբողջ ֆունկցիաների աճի հետ կապված մի թեորեմի մասին	355
Ջ. Գ. Սանիկիձե. Որոշ սինգուլյար օպերատորների քառակուսացման գումարներով մոտարկելու կարգի մասին	371
Վ. Ա. Չեռնեցկի. Կարլեման եզրային խնդիրը բազմակապ տիրույթի համար ընդհանրացված անալիտիկ ֆունկցիաների դասում	385

С О Д Е Р Ж А Н И Е

К. А. Абиарян. Одно формальное преобразование системы линейных дифференциальных уравнений	317
Փ. Ն. Գալստյան. Об одном предельном распределении	327
Լ. Բ. Գրայֆер. О некоторых свойствах точных и полуточных дифференциальных форм на открытых многообразиях	342
Յ. Ն. Կորոլևիչ. Некоторые банаховы алгебры аналитических функций	346
Գ. Լ. Լунц. Об одной теореме, связанной с ростом целых функций целого порядка	358
Վ. Ս. Տանիկիձե. О порядке приближения некоторых сингулярных операторов квадратурными суммами	371
Վ. Ա. Չերնեցկий. Краевая задача Карлемана для многосвязной области в классе обобщенных аналитических функций	385

C O N T E N T S

К. А. Abgarian. A formal transformation of the system of linear differential equations	317
F. N. Galstian. On a limit distribution	327
L. B. Grifer. On some properties of exact and semiexact differential forms on the open manifolds	342
V. S. Korolevitch. Some banach algebras of analytic functions	346
G. L. Lunts. On a theorem connected with the growth of entire order	358
D. G. Sanikidse. On the order of approximation of some singulars operators by quadrature sums.	371
Վ. Ա. Chernetskii. Carleman boundary problem for poly-connected domains in the class of generalised functions	385